
 

 

Protokoll fra menighetsrådsmøte i Skoklefall MR, tirsdag 03.09.2024 på 
menighetshuset kl. 17.00. 
 
 
Til stede: Grethe Øyna Milivojevic, Eldrid Lorentsen, Kirsti Langvatn, Torill Gjerpe 
Hansen, Alexander Selvén, sokneprest Kristine Skree Kristiansen, kapellan Aslak Elias 
Simonsen.  
 
Forfall: Steinar Glimsdal, Helene Skullerud 
 
Åpning v/Eldrid 
 

Sak 
35/2024 

Godkjenning av innkalling og protokoll 
Godkjenning av protokoll fra menighetsrådsmøte 18.06.2024.  
Vedtak: Innkalling og protokoll ble godkjent. 

Sak 
36/2024 

Orienteringssaker 
- Orientering fra fellesrådet 
- Orientering/status ny prestestilling og prosess 

På grunn av økonomisituasjonen i bispedømmet er utlysningen utsatt.  
- Status sommeren og Superlørdag 

Godt oppmøte på gudstjenestene i sommer, flere besøker andre kirker 
enn sin egen. Superlørdag fungerte godt, men datoen bør settes til 
etter første supertorsdag (men fortsatt unngå arrangementer som 
Kiwanis-tur).  

- Gudstjenester og arrangementer fremover (Kristine/Aslak) 
Har diskutert et samarbeid med Steinerskolen. Lederkurs for 
fjorårskonfirmanter utgår, men ønsker å tilby konfirmantene 
samtalegrupper eller liknende, og f.eks. småjobber som klokker.  

Sak 
37/2024 

Planer for høsten 
Hvordan vi kan bidra til at menighetslivet blomstrer?  
Vi diskuterte prioriteringer fremover. Det er viktig med godt samarbeid 
mellom stab og frivillige – at de fleste initiativer har både ansatte og 
frivillige med. Legge vekt på å videreføre det gode arbeidet som pågår.  

Sak 
38/2024 

Eventuelt 
- Grethe innkaller til Kirkeundervisningsutvalget etter å ha undersøkt 

hvem som representerer Gjøfjell og Nesodden.  

- Gruppe for nytt menighetshus – vi lar dette ligge litt, og prioriterer 
arbeid med menighetslivet. Tar det opp om et halvt år. Da må vi ev. 
jobbe mer med mandatet. 

- Ansattes bruk av menighetshuset: Vi diskuterte muligheten for å 
flytte kontorene til Skoklefall menighetshus. Det er ikke plass til alle 
eller mulighet for å bygge om lokalene, siden vi bruker begge salene 
aktivt. Imidlertid er MR positive til at de mindre rommene ryddes 
og brukes som kontor, og at salene brukes når de er ledige. 

 

Kommende møter: 9. okt., 12. nov., 10. des., i menighetshuset kl. 17–19 


